
Una uni� a llarg termini

El Llagostera i Palam�s van signar ahir un acord per compar tir el Nou Municipal durant

cinc cursos

La vinculaci� anir� m�s enll� del m�n espor tiu

D'esquerra a dreta, Joan Pau P쎩rez, Isabel

Tarrag쎳, Maria Teresa Ferr쎩s, Ferm쎭 Santamaria i

Joan Cur to Foto: LLU쎍S SERRAT.

El Llagostera ja t� casa, i aquest cop l'acord ja est� signat. L'equip

blaugrana, l'Ajuntament de Palam�s i el club de la poblaci� del Baix

Empord� van escenif icar l'entesa per compar tir el Nou Municipal la

temporada que ve a trav�s d'una roda de premsa en qu� es van

desgranar alguns dels detalls de l'arribada del conjunt llagosterenc

a Palam�s. Tot i aix�, i encara amb molts fronts ober ts per acabar

de decidir, el que va quedar ben clar �s la satisfacci� de totes les

par ts pel fet que el futbol professional torni a una localitat que ja el

va tastar fa vint anys. ÒSabem la ilálusi� que genera jugar en una

categoria com la segona A i per aix� hem volgut ajudar en tot el

que hem pogut. En el moment d'asseure'ns a parlar vam posar dues condicions obligat�ries: que el Palam�s CF

no en sor t�s perjudicat ni se sent�s maltractat, i que el fet d'acollir el Llagostera i el futbol professional a la

localitat no li gener�s cap despesa extra. S'han compler t totes dues premisses; per tant, crec que �s un acord

benef ici�s per a totes dues bandesÓ, va explicar l'alcaldessa de Palam�s, Maria Teresa Ferr�s.

Relaci� a llarg terminiUn dels punts m�s destacats de l'acord �s que s'ha signat per a cinc temporades, en una

clara declaraci� d'intencions que el Llagostera no ser� un convidat de pedra a segona divisi� A, i que la seva

voluntat �s consolidar-se en el m�n professional. Tal com destacava l'alcaldessa de Palam�s, la conviv�ncia

entre el Llagostera i el deg� no tindr� cap cost extra per a la localitat i per al club, i totes les reformes i despeses

que es generin amb l'ober tura de l'estadi Ðllum, aigua, seguretat, etc.Ð aniran a c�rrec del club presidit per Isabel

Tarrag�. ÒTot ho assumeix el Llagostera. Encara no se sap quines reformes s'hauran de fer perqu� ho

determinar� la LFP en els propers diesÓ, va destacar Ferr�s.

La presidenta del Llagostera tamb� va mostrar la seva satisfacci� per l'acord i va assegurar que volen que el

Llagostera Òtamb� sigui el club de la gent de Palam�s i de tota la Costa BravaÓ. Tarrag� va conf irmar que les

despeses que es generin per adequar l'estadi al futbol professional s'assumiran, Òtot i que �s molt probable que

en moltes tinguem un any de margeÓ. El que no va quedar gens clar �s si el Llagostera pagar� un lloguer f ix per

fer servir l'estadi. ÒComplirem amb les ordenances municipalsÓ, es va limitar a explicar. En el dia d'avui,

l'ordenan�a municipal estableix que les entitats sense �nim de lucre que utilitzin l'estadi nom�s s'han de fer

c�rrec de les despeses, un fet que dibuixa un escenari en qu� el Llagostera Ðque encara no �s SAEÐ no hauria

de pagar un lloguer f ins que faci la conversi�.Optimitzaci�Tant l'alcaldessa de Palam�s com l'alcalde de

Llagostera, Ferm� Santamaria, es van mostrar par tidaris de mancomunar serveis amb altres poblacions per

optimitzar recursos. ÒSom un poble par tit i no pod�em fer una gran inversi�, tot i que s'ho mereixen. A Palam�s

els interessava aprof itar m�s una instalálaci� com l'estadi i ens hem posat d'acord. Aquest el cam� en uns temps

dif�cils per a tothomÓ, va apuntar Santamaria.

Aix� doncs, el Nou Municipal ser� l'escenari a par tir de l'agost dels par tits del primer equip del Llagostera, els del

Palam�s i tamb� els entrenaments diaris, el principal maldecap per mantenir en bon estat la gespa natural.

ÒEstem buscant camps d'entrenament amb super f�cie natural i que siguin a prop. No hem marcat un l�mit de dies



per utilitzar-lo, sin� que farem servir la l�gica. Les setmanes que estigui en mal estat evitarem trepitjar-lo gaireÓ,

va apuntar Tarrag�, que tamb� va revelar que f inalment la gesti� del bar els dies de par tit anir� a c�rrec del

Llagostera, i no del Palam�s CF com s'havia anunciat. En els pr�xims dies, i en espera de la visita de la LFP,

s'acabaran de def inir espais com el que ser� el vestidor del Llagostera i tamb� est� previst adequar un petit

magatzem com a of icina de l'entitat del Giron�s.Un company per al deg�El president del Palam�s, Joan Pau

P�rez, va ser contundent: ÒQue el soci estigui tranquil. El Palam�s continuar� treballant com f ins ara, amb la

voluntat de fer un bon any a tercera i tenir un futbol de base for t. L'�nica difer�ncia �s que tindrem de company un

equip professional. Aix� pot ser molt positiu.Ó A difer�ncia del curs passat amb el Girona, els socis del Palam�s

no disposaran d'avantatges per fer-se socis del Llagostera o per anar a veure els par tits.

El benef ici per al deg� podria arribar a trav�s d'alguna cessi� i tamb� en l'intercanvi de coneixement. ÒEstem

disposats a parlar de tot. Tamb� pot ser positiu que els joves del club vegin futbol professional de ben a propÓ, va

destacar el president.
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